

高夕越

1987 年出生于吉林
2010 中国美术学院壁画系

群展

2015 小玩意儿—蔓延 生长，颖画廊，北京，中国
2013 黑桥 Hi 艺术展，北京，中国
2011 浙江省第五届青年美术作品展，台州，中国
2010 毕业作品展，中国美术学院象山校区，浙江，中国
2010 毕业作品展，中国美院南山校区美术馆，深圳，中国
2009 第四届世纪之星创作展，中国美术学院，北京，中国
2008 当代艺术院校大学生提名展，今日美术馆，北京，中国

获奖

2011 浙江省第五届青年美术作品展览获优秀奖
2010 毕业作品被评为优秀毕业作品
2009 获第四届世纪之星创作展佳作奖

Gao XiYue

1987 Born in Jilin
2010 China Academy Of Art, Bachelor of Frescoes

Group Exhibition

2015 Trick or Treat—Germination, Ying Gallery, Bei Jing, China
2014 Camerich Exhibition, Beijing, China
2013 Heiqiao “Hi” Art Exhibition, Beijing, China
2011 The Fifth Youth Art Exhibition in Zhejiang Province, Taizhou, China
2010 The Graduation Exhibition, China Academy Of Art, Zhejiang, China
2010 The Graduation Exhibition, China Academy Of Art, Shenzhen, China
2009 The Fourth Century Star Creation Exhibition, China Academy of Art, Beijing, China
2008 Colleges and Universities university student nomination exhibition of contemporary art , Today art museum, Beijing, China

Awards

- 2011 The Fifth Youth Art Exhibition in Zhejiang Province, The Excellence Award
- 2010 China Academy of Art, The Graduation Exhibition, The Excellence Award
- 2009 The Fourth Century Star Creation Exhibition, The Excellence Award